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PROTOKÓŁ Nr 8 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu 

z dnia 24 marca 2011r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czteru członków Komisji Infrastruktury i Budżetu - nieobecny M.Olech 
b/ Eugeniusz Dańczak - Wójt Gminy 
c/ Krystyna Szustak - Dyrektor OPS 
d/ Anna Pietrzak - Dyrektor GOK-u 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy. 
4. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3. 
 
 Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu. 
Zapoznał radnych z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 
Jednogłośnie przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad. 4.  
 
a) 
 Eugeniusz Dańczak - Wójt Gminy zapoznał radnych z projektem uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na 
terenie gminy Dębnica Kaszubska. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i pozytywnie rozpatrują projekt uchwały. 
 
b) 
 Eugeniusz Dańczak - Wójt Gminy przedstawił radnym projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia “Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest 
na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2011-2032”. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i pozytywnie rozpatrują projekt uchwały. 
 
c) 
 Eugeniusz Dańczak - Wójt Gminy zapoznał radnych z projektem uchwały 
w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie 
gminy. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i pozytywnie rozpatrują projekt uchwały. 
 
d) 
 Wójt Gminy Eugeniusz Dańczak przedstawił radnym projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2011-2021. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i pozytywnie rozpatrują projekt uchwały. 
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e) 
 Wójt Gminy Eugeniusz Dańczak zapoznał radnych z projektem uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2011 rok. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i pozytywnie rozpatrują projekt uchwały. 
 
f) 
 Eugeniusz Dańczak - Wójt Gminy przedstawił radnym Plan zbywania 
nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 14.03.2011r. Zapozna ł 
także Komisję z Planem obciążania nieruchomości gminnych. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i pozytywnie rozpatrują plany. 
 
g) 
 Krystyna Szustak - Kierownik OPS przedstawiła radnym projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia “Gminnego programu przeciwdzia łania przemocy w rodzinie 
na lata 2011-2013” oraz trybu i sposobu powo ływania i odwoływania członków 
zespołu interdyscyplinarnego oraz warunków jego funkcjonowania.  
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i pozytywnie rozpatrują projekt uchwały. 
 
h) 
 Krystyna Szustak - Kierownik OPS zapoznała radnych z projektem uchwały 
w sprawie realizowania projektu systemowego w ramach Europejskiego Funduszu 
Społecznego Programu Operacyjnego Kapita ł Ludzki 2077-2013 przez Gminę 
Dębnica Kaszubska w roku 2011. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i pozytywnie rozpatrują projekt uchwały. 
 
i) 
 Anna Pietrzak - Dyrektor GOK-u przedstawiła radnym projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego O środka Kultury 
w Dębnicy Kaszubskiej. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i pozytywnie rozpatrują projekt uchwały. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

 
 

                   Przewodniczący    
        Kultury Infrastruktury i Budżetu 

 
        Karol Żukowski 

 
 
  
 
 
  

 


